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§ 12   

Återinföra dricksvattenfontäner i staden 
Svar på medborgarförslag 

 
Beslut 

Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att tillsammans med 

Stockholms vatten undersöka förutsättningarna till att återinrätta 

stängda dricksvattenfontäner i stadsdelen.  

 

Därutöver anförde nämnden följande: 

Vi tycker det är väldigt bra med ambitionen om fler vattenutkast 

i stadsdelen. Att göra vattnet tillgängligt är något som kommer 

alla boende och besökare till del och samtidigt kan det minska 

behovet av att köpa vatten på flaska vilket är positivt för både 

miljö och klimat. 

 

Två av de äldre, fint utformade dricksfontänerna som finns i 

stadsdelen är fortfarande i bruk. Vi vill få igång fler. Därför ger 

vi förvaltningen i uppdrag att tillsammans med Stockholms 

vatten undersöka om dessa kan tas i bruk, kostnaden för detta 

samt hur underhållet kan ske på bästa sätt. Vi skulle också vilja 

att förvaltningen undersöker om servicegruppen skulle kunna få 

i uppgift att sköta underhållet. Två av dessa nu avstängda 

dricksvattenfontäner finns i närheten av Servicegruppens lokaler 

på Bysis torg och i närheten av Zinkensdamms t-bana. 
 
Ärendet 

Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag om 

att dricksvattenfontäner återinförs i staden.  

 

Södermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från 29 oktober 2018. 

Dnr 817-2018-1.2.4. 
 

Förslag till beslut 

Christoffer Järkeborn m.fl. (M), Anne-Lie Elfvén (L), Ludvig 

Hubendick (MP), Anders Göransson m.fl. (S) och Mathias 

Leveborn (V) lade ett eget förslag till beslut och föreslog att 

nämnden ställer sig bakom förslaget. Fredrik Lindstål (C) och 

Leif Kroon (KD) ställde sig med sina ersättaryttranden bakom 

förslaget. 

 
Beslutsgång 

Ordförande fann att nämnden beslutat enligt förslag från M, L, 

MP, S, V. C och KD. 


